
 

 

Ηράκλειο,  23 Νοεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 

 

Θέμα: Να μην γίνει η μείωση του ποσοστού εισαγωγής των πολυτέκνων στο 

Δημόσιο 

 

Με νομοσχέδιο του υπουργείου Εσωτερικών που δόθηκε σε διαβούλευση οι 

πολύτεκνοι και τα τέκνα τους μοριοδοτούνται με τα μόρια που αντιστοιχούν σε ένα 

διδακτορικό δίπλωμα, αλλά το ελάχιστο ποσοστό εισαγωγής τους στο Δημόσιο 

μειώνεται στο 10%,  αναφέρει ο Σύλλογος Πολύτεκνων Γονέων Νομού Ηρακλείου. 

Με το Ν. 2190/1994 οι πολύτεκνοι είχαν ποσοστό 20% των θέσεων, το οποίο ο 

ΣΥΡΙΖΑ μείωσε σε 15% στα τέλη του 2016 με το νόμο περί κινητικότητας των 

Δημοσίων Υπαλλήλων. 

 

Δεδομένου ότι η υπογεννητικότητα στη Χώρα μας έχει λάβει εφιαλτικές διαστάσεις. 

Δεδομένου ότι οι πολύτεκνες οικογένειες ήταν και είναι από τα μεγαλύτερα θύματα 

των αντικοινωνικών περικοπών. 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

Προτίθεται η κυβέρνηση να μην προχωρήσει στη μείωση του ποσοστού εισακτέων 

για τους Πολύτεκνους και τα παιδιά τους στο 10% αλλά αντίθετα να επανέλθει στο 

20% ή να παραμείνει στο ποσοστό που ισχύει σήμερα; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 
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